

## Referat fra k-udvalgsmøde den 04.01.2017

1. Officials, skal der være en holdning til uddannelse af forældre, i forhold til niveau.  
Forældremøder f.eks. i forlængelse af sponsorstævne, - hvor der gives udtryk for en forventning om at en af forældrene har en officialuddannelse.  
Det skal så være klubbens pligt at fortælle om og/eller tilbyde, hvor og hvornår kurser afholdes.  
Dette skal også udtrykkes i forældrehåndbog, hvad vores forventninger beskrives, (Jan sender til k-udvalget, så vi kan gennemse inden udgivelse.)  
Steen vil gerne have taletid til sponsorstævnet forældremøde vedr. dette. Steen den 12. januar og Per en 14. januar.
2. Kørepenge, hvordan skal det være fremover? Ikke mulighed for sponsorkonto foreløbigt.  
Alle svømmere betaler 20 kr. som deles blandt kørerne af holdlederen. Kørerne skal meldes ud i deltaplan, hvis der er behov for flere kører end officials og trænere.  
*På holdeledermødet vil vi gerne have, at alle holdledere skriver dette på deres seddel, som evt. er vores officielle skabelon. (Den har Karina)*
3. Miniturnering 4. afsnit 21. maj.  
Vi står for setup og sekretær. Steen spørger Hanne om hun vil være overdommer. Stævnestart kl. 14.00.
4. KSK invitationsstævne i juni.  
Jan har forespurgt svømmeland, men ikke fået svar vedr. 17.-18. juni.
5. EM svømning, billetter. Jan har 100 dagsbilletter til lørdag og søndag, som kan købes gennem event. Pris 325 voksne og 200 børn under 12 år.
6. Mentoclub, pr. 1/1-17 gået over til mento. Som er startet op med lidt forventede "startvanskeligheder". Mento vil gerne skræddersy til vores behov, så vi forventer succes.
7. DMH. Vi rykkede ned i 2. division. Første gang i mange år, vi ikke er i 1. division eller ligaen.  
Det betyder noget for klubbens image, - så ikke uvæsentligt, hvor vi ligger.
8. Evt. Intet nyt vedr. svømmespecialisten.